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Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for, hvor mange medarbejdere i henholdsvis SKAT og skatte-

væsenet ministeren forventer skal geografisk omplaceres som følge af alle allerede plan-

lagte omplaceringer af medarbejdere. 

 

Svar 

De planlagte geografiske omplaceringer af medarbejdere i forbindelse med Bedre Balance 

og SKATs 2020 målbillede fra 2014 er sat i bero i forbindelse med udmeldingen af ”En 

skatteforvaltning i hele Danmark”.  
 

Det er ikke på nuværende tidspunkt muligt at opgøre antallet af flytninger, da antallet af 

flytninger afhænger af den endelige placering af opgaver i de enkelte byer.  

 

I forlængelse af udmeldingen af lokaliseringsplanen er arbejdet med udarbejdelsen af kon-

krete målbilleder for placeringen af opgaver i de enkelte byer igangsat. Målbillederne for-

ventes offentliggjort i løbet af 2017. 

 

 


